



## STYREMØTE I MOSS IDRETTSLAG

PROTOKOLL: 9/2018-2019

Tid: Torsdag 18. Oktober 2018 kl 17.30 – 19.30

Sted: Melløs stadion

Til stede: Øivind Røraas, leder  
Anne Britt Tollefsen, arrangement  
Eva Nordqvist, idrett  
Runar Sjøblom, økonomi  
Lene Salvesen, infrastruktur  
Astrid Skiri Refsdal, ungdomsrepresentant

Ikke til stede: Tuva Jacobsen (Bisitter ungdomsrepresentant)  
Styremedlem marked (trukket seg etter årsmøtet)

Andre til stede: Ingen

### SAKER:

#### Sak 1 Arrangement

a) **Terminliste** – følgende innspill/ønsker tas med til høstmøtet - legges inn i SportsAdm på forhånd. Anne Britt må få tilgang og veiledning om nødvendig – tar kontakt med Bjørn:

- 13.02.19 Treningsstevne HUT/LUT
- 03.05.19 Treningsstevne
- 08.05.19 Salmingkarusell 1
- 08.06.19 Mosselekene
- 08.07.19 Treningsstevne
- 11.09.19 KM stafetter
- 16.09.19 Salming avslutning
- 21.09.19 Klubbmesterskap

b) **Tentativ dato for årsmøtet er 31.01.19. Valgkomité må aktiveres.**

c) **Dommer og starterkurs** – behov for begge deler. **Øivind** (leder i dommerkomitéen NFØ) finner forslag til dato og kursholdere.

#### Sak 2 Lokaler for kast

Terje og Øivind har hatt møte med kommunen (17. okt. 2018). Positivt møte. Det blir

ikke søkt om bruksendring, men om dispensasjoner. Steinar Håkonsen, MIR, lager søknaden for oss. Håper på snarlig godkjenning. Vi forsøker å få til muligheter for kule/diskos/spyd. Såfremt søknad om dispensasjon godkjennes så følges fremdriftsplanen lagt på forrige møte videre.

Fremdriftsplan fra forrige møte:

- 1) Befaring med kommune, og avklaring av bruk. Terje tar kontakt med Øivind så snart han vet tidspunkt. **Gjennomført.**
- 2) Proforma kontrakt med Ferd: Øivind må signere.
- 3) Detaljert oversikt over behov for utstyr til lokalene (Terje)
- 4) Kostnadsoverslag/budsjett, herunder rigging og avhending
- 5) Styrebehandling og videre fremdrift.

**Sak 3 Status trenere** – gruppene ser ut til å være dekket med unntak av trener for mellom-/langdistanse. Jobber videre med å få til et tilbud (**Eva**).

**Sak 4 Treningsleir 2019** – det nærmer seg dato for å bekrefte bestilling. Det er nødvendig å få bekreftet at vi har trenere som er villige til å være med. Når/hvis det ser ut til å være i orden må det sendes ut en ny forespørsel til utøverne. **Aksjon: Trenere: Eva, utøvere: Anne Britt.**

**Sak 5 Søknad om støtte til trener/treningsopplegg for utøver**

Terje søker på vegne av Tuva om dekning av utgifter til trener/treningsopplegg. Teemu vil lage et helhetlig program for Tuva på årsbasis. Kostnader estimert til kr 8000. Terje vil kunne ta med seg lærdom tilbake til klubben.

**Vedtak:** Søknaden enstemmig vedtatt innenfor søknadens beløp, men med krav om kontrakt med Tuva og avtale med Teemu. Tilbakemelding Terje: **Eva**

**Sak 6 Eventuelt**

a) **Retningslinjer for dekning av utgifter i forbindelse med trening og konkurranser** – forslag lagt fram av Eva<sup>1</sup> - vedlagt.

**Vedtak:** Enstemmig vedtatt.

b) **Treningssamling i Bærum, desember 18** – egenandel er satt til kr. 900. Hvordan forholder vi oss til denne? Kretsens egen samling bør prioriteres, både på grunn av tilhørighet og økter/sosialt utbytte samt mye/ ulik inputs fra ulike trenere.

**Vedtak:** Egenandel til treningssamling i Bærum må dekkes av utøverne selv om de ønsker å være med. Kunngjøres for trenere og utøvere i aktuell alder (**Anne Britt**).

c) **Ønske om løpetruser** – «hotpantzen» vi har sklir og er ubehagelig i bruk. Det er ønske om å få løpetruser i stedet. Behovet for en annen løsning enn dagens er helt klart til stede. Det er mye bra å få som vanlig handelsvare, og en vel så god løsning for den enkelte vil være å kjøpe en sort bukse/truse som passer og føles komfortabel for utøveren. Da vil vi også være mer i tråd med de godkjente fargene til MIL – gul overdel og sort underdel.

---

<sup>1</sup> Retningslinjer for dekning av utgifter i forbindelse med trening og konkurranser – Moss IL

**Vedtak:** Utøvere kan anskaffe og bruke en hvilken som helst anstendig sort underdel/løpetruse/hotpants i konkurranser.

**d) Einar Aas prisen 2018** – frist 1. november. Vi sender inn forslag på Tuva. Aksjon: **Eva.**

**e) Julegrøt/juleavslutning** – det blir julegrøt for gruppe 3 og sprint/hopp-gruppa samt andre født 2005 og tidligere på Melløs onsdag 19. desember kl. 1900. **Aksjon: Styret**

Neste styremøte er berammet til 15. november 2018 kl. 18.00 på Melløs. Det blir da «juleavslutning» i regi av **Øivind og Runar.**

Moss, 21. oktober 2018

Eva Nordqvist  
Referent